
Referat FAU møte 17. April 

 
1. Klassekonto. Marte informerer om at klassekontoer er uoversiktlige. Alle med ansvar 

for klassekontoer må logge seg inn, og informere Marte om hvilke info som gjelder og 

hvem som er ansvarlig for de forskjellige kontoer. Viktig å oppgi hvilken klasse, A 

eller B klasse den enkelte konto gjelder for. Banken har også vanskelig med å få 

oversikten. 

For at det skal bli enklere i årene fremover er det å anbefale at hver klasse har en 

ansvarlig for klassekonto gjennom hele barneskolen. 

 

2. Trygg skolevei. Det har kommet mange forespørsler og feilmeldinger på åpne 

sykkelbommer rundt om på Vigeland. Disse har stått åpne gjennom store deler av 

vinterhalvåret, og dette har vært rapportert inn på kommunens hjemmeside flere 

ganger uten forbedring. Etter tlf samtale med teknisk på kommune ble det informert 

om at de skulle lukkes etter at feiing var gjennomført, og alle bommer skal nå være 

lukket. FAU oppfordrer alle som oppdager mangler langs skoleveien om å melde dette 

inn på kommunens hjemmesider for feilmeldinger. 

 

Kommunen vil kartlegge trafikken av myke trafikanter i og rundt Vigeland sentrum, 

og har bedt rektor om tilbakemelding innen 30/4. Om FAU blir invitert med på 

befaring under kartlegging vil vi stille opp. 

 

Det er kommet inn flere meldinger om manglende respekt for myke trafikanter langs 

skoleveien, og FAU oppfordrer alle som leverer barn ved skolen om å vise hensyn i 

trafikken.  

 

3. Toaletter. Skolen har utfordringer med griseri og hærverk, men har nå engasjert 

elevrådet i arbeidet med å forbedre forholdene. Det er innført et poengsystem for å 

«rate» tilstanden på toaletter. Rektor informerer om en liten forbedring etter 

oppstarten. 

 

Er noe problem med jenter som oppholder seg på toaletter gjennom hele friminuttene, 

men vakt er oppmerksom på dette og prøver å følge dette opp.  

 

4. 17.mai. 7. trinn er godt i gang med planleggingen. Kommer inn et ønske om flere 

aktiviteter for de minste barna, og komité tar gjerne imot tips. Det etterlyses også 

mulighet for å kunne betale med kontanter i kiosk, da det er mange barn som ikke har 

mulighet for å betale med vipps. 

 

5. Info fra rektor. 

• Tinestafetten skal gjennomføres og alle skal få delta. 

• 6. trinn skal på overnatting 2-3.mai, det blir mange ulike 

friluftsaktiviteter. 

• Det er ansatt to nye lærere som skal begynne fra 1.Aug. 

• Jonas har sagt opp jobben som rektor ved Nyplass, Aslaug har også 

valgt å si opp sin stilling som avdelingsleder. Begge vil jobbe frem til 

sommerferien og er i gang med planleggingen av neste skoleår. 

Kommunen er i gang med å lyse ut stillinger.  

 



6. Eventuelt. Spørsmål om det finnes planer for opprusting av skolegården. Jenter på 

6.trinn ønsker flere husker. Rektor kjenner ikke til planer om noen endringer, og 

informerer om at det er kommunen som drifter uteområder.  

 


